
Møtedato: 23.01.2023
Møtetidspunkt: 16:15-17:30
Møtested: Fysisk på MNSU kontoret, ved Vilhelm Bjerknes Hus

Tilstede: Anne Lise (farmasøytisk/arrangementsans.), Keerthy (kjemisk/PR), Hannah
(økonomiansvarlig), Lisa (leder), Alina (STUT/SPSU), Charlotte (direktevalgt),  Melika (direktevalgt),
Alina (STUT/SP), Kristoffer (Fysikk), EB (STUT/biovitenskap/webansvarlig), Kat (astrofysisk), Naima
(direktevalgt), Alessio (Geo), Sunniva (IFI)

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak

08 2022 Godkjenning av innkalling og referat V
Ansvarlig: Lisa
Behandling: Vedtatt uten merknader

09 2022 Valg av ordstyrer og referent V
Ansvarlig: Lisa
Behandling:
Ordstyrer: Lisa
Referent: Anne Lise

010 2022 Orienteringer O
Ansvarlig: Lisa
Astrofysisk: Ingenting å melde.
Biovitenskapelig: Allmøte 24.01. Bytte av leder.
Farmasøytisk: Ingenting å melde.
Fysisk: Allmøte 02.01. Har avholdt 2 plasser til 1.åringene og 1 plass til ELITE.
Geofaglig: Ingenting å melde.
IFI: Skal stenge kursevalueringene 26.01 og legge ut kursevalueringsrapport for forrige
semester (høst 2022). Skal planlegge arrangementer og generalforsamling i
februar/senere i år.
Kjemisk: Allmøte 25.02. Bytte av leder og nestleder.
Matematisk: Ikke til stede.



Studentparlamentsrepresentant: Skal ha første møte på 26.01.
STUT: Snakket om høringssvar. I Uke 5 skal det snakkes om studiekvalitetsmidlene, og
studenter som studerer i utlandet fordi det har kommet et brev til UiO som kort sagt
sier at norske studenter som drar til engelskspråklige land får mindre støtte, og dermed
får de mer gjeld. Dette begrunnes med at de engelskspråklige landene må betale mer
skolepenger enn f.eks. Tyskland, hvor det er billigere. Dette kan påvirke grunderskolen
mest, siden de må dra ut.
Snakket om bærekraftig utdanning. Det skal lages en egen nettside som beskriver rollen
til MN i bærekraft. Det har kommet 3 forslag til dette. Fra geologi har det blitt sett mye
stryk i første semester emner (over 40% noen steder).
Ansettelsesutvalget: Ikke til stede.
Økonomiansvarlig: Skal søke om penger, men venter med å søke frem til klargjort
arrangementsplan. Skal kanskje høre med FriFond om søknad om penger.
PR-ansvarlig: Ingenting å melde.
Arrangementsansvarlig: Ingenting å melde.
Webansvarlig: Ingenting å melde.
Bokskapsansvarlig: Det skal være erfaringsoverføring mandag 30.01.
Nestleder: Ikke til stede.
Leder: Skal bytte ut honoreringsmodell, og skal søke om den nye modellen ved neste
utbetaling. HAr vært på møte med fakultetet hvor det ble snakket om høringssvar. Fikk
positiv tilbakemelding. Det ble enig om å sende høringssvar sammen med fakultetet.

011 2022 Nyttårsbord D
Ansvarlig: Lisa
EB kan arrangere nyttårsbordet hos seg. MNSU har fått donert et Foodora gavekort fra
Alina 😘 Skal legge ut poll på intern Facebookgruppe.

012 2022 Likestillings og mangfoldsutvalget         D/O
Ansvarlig: EB
LIMU (likestillings og mangfoldsutvalget) snakker om likestilling for alle kjønn, etnisiteter og
mangfold. Instituttlederne er med i utvalget, men det er ikke alltid de møter opp, og noen
ganger kan andre møte opp for dem. LIMU har veldig få studenter i utvalget, og det kan

https://www.mn.uio.no/om/likestilling/ny-likestillingsnettverket-ved-mn.html


være positivt å få inn flere studenter. Spørsmålet er å få inn en eller flere
studentrepresentanter (trenger ikke å være fra MNSU) til. Det har blitt meldt inn 2 stk nå
(Kristoffer og Kat).
Avventer neste møtedato. Kan spørre fagutvalgene om det er studenter som vil være med.

013 2022 Datoer for møter m/fakultetet                D/O
Ansvarlig: Lisa
Det kommer en poll fra fakultet angående neste møtedatoer.
Saker som kan tas opp med fakultetet:

- Psykisk helse
- Bør legge opp en plan for hvordan dette skal fremlegges.
- ForVei kan oppleves som ikke et fullverdig tilbud. Man får et inntrykk av at de

kommer til å gi noe skreddersydd til deg, men flere studenter har opplevd å få
de samme rådene, som ikke har vært hjelpsomme.

- Forslag er å søke om midler for å snakke med en klinisk psykolog, og prate
om mental helse, og dataene fra SHOT-undersøkelsen, for så å ta det videre
med fakultetet. Dette er for å kunne få en type veiledning før man tar det
videre. Dette kan også utvides til alle fakulteter, og ikke bare MN.

- Krav: Ønsker å få en profesjonell vurdering av en utdannet fagperson, som en
klinisk psykolog, av SHOT-undersøkelsen.

- Eksamensform
- Flere fakulteter har gått over til andre eksamensformer (f.eks.

hjemmeeksamen, mappeeksamen).  Basert på kåringen av årets foreleser for
2022 har MNSU tolket, basert på nominasjonene, at studenter foretrekker å
bli vurdert på forskjellige måter som ved hjemmeeksamener og
flipped-classroom-undervisning.

- Ønsker å vite hvilke alternativer man har, og begrunnelse for å ha dem eller
ikke.

- Før møte med fakultetet bør det skrives konkrete krav som kan fremlegges.
- Lisa skal lage et spørreskjema som sendes ut til fagutvalgene før møte med

fakultetet (da må denne saken utsettes til neste møte med fakultetet)
- Kvalitativ vs. Kvantitativ undersøkelse

- Bør være noen andre enn representanter i STUT som skal melde inn saken
slik at admin får et større inntrykk av formeningen til MNSU om dette.

Sakene tas med videre til neste møte som senere blir sendt for møte med fakultetet.



014 2022 Fagutvalgsarrangement                           D/V
Ansvarlig: Lisa
Forslag fra AF (arbeidsforum):

- Laserspill
- Bowling (sette opp lag i forkant slik at fagutvalgene blandes, ikke aldersgrense på

Solli Plass, mulighet for å bestille pizza på Peppes Pizza (samme lokale), mulighet
for GLOW ball)

- Fangene på Fortet
- Syng (kan leies opp til 50 personer, aldersgrense 20 etter kl. 17)
- Tilt (aldersgrense)

Konklusjon:
Neste fagutvalgsarrangement er bowling på Solli Plass med Pizza på Peppes Pizza.
Foreløpig dato er 17.04

015 2022 Eventuelt X
Ansvarlig: Lisa
Sak 1:
Læringsmiljøforum skal ha møte 25.01 kl. 15-16. Nestleder og leder er borte, og trenger
vara.

Konklusjon: Fant ingen vara.

Sak 2:
R2-krav
Mange studier har vanskeligheter med å få inn nye studenter på grunn av R2-kravet, da
flere kun har R1. Sunniva sender ut rapport fra møte om R2 krav. Formålet med å gjerne
R2-kravet er å få inn flere studenter, og at de som faktisk har R2 gjør det ikke så bra.



016 2022 Møtekritikk D
Ansvarlig: Lisa
Ingenting

Møte ble avsluttet 17:48


